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PROTOKÓŁ Nr IX/19 

z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 19 września 2019 roku 

 

Załączniki do protokołu: 

1.  Lista obecności radnych; 

Od nr 2 do nr 17 - uchwały Rady Miejskiej w Trzebnicy; 

18.   Wykaz wyników głosowania jawnego radnych Rady Miejskiej w Trzebnicy. 

 

Nieobecni radni: Kamil Ankier, Marek Koliński, Artur Kania, Janusz Szydłowski. Stan 

radnych w dniu sesji – 17. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima, Skarbnik 

Barbara Krokowska, Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek. 

IX sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu Miejskiego  

w Trzebnicy. Obrady rozpoczęły się o godzinie 10:00. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz stwierdził quorum  

na podstawie listy obecności, po czym słowami cyt. „otwieram obrady IX sesji Rady Miejskiej 

w Trzebnicy” dokonał jej otwarcia. Poinformował, że porządek obrad wraz z zawiadomieniem 

o sesji wszyscy otrzymali. Przewodniczący poprosił o wprowadzenie autopoprawki  

do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 

rok, autopoprawki do przedłożonego projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2019 i lata następne oraz autopoprawki  

do przedłożonego projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Trzebnicka Rodzina 3+”. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie IX sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.   

3. Wnioski o zmianę porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok wraz  

z autopoprawką. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Trzebnica oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/48/19 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica oraz dodatkowej 

opłaty za wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty 

za wyżywienie dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/107/11 Rady Miejskiej 

w Trzebnicy z dnia 7 lipca 2011 r. w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie 
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przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych lub dworców, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Trzebnica. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Trzebnicka Rodzina 3+” wraz 

 z autopoprawką. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Trzebnica lub jej jednostkom podległym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób do tego 

uprawnionych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Będkowo. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Uchwały  

Nr XII/141/15 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 23 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu miasta  

w rejonie ulic: Obornickiej, Spokojnej, Przemysłowej, Ogrodowej, Mostowej  

i Wrocławskiej w Trzebnicy, zmienionej Uchwałą Nr XLI/469/18 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 4 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w rejonie ulic: Obornickiej, Spokojnej, 

Przemysłowej, Ogrodowej, Mostowej i Wrocławskiej w Trzebnicy -  

w obrębie ulicy Bolesława Chrobrego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Trzebnicy w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

oraz zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzebnica. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzebnica  

w rejonie ul. Zielonego Dębu w Trzebnicy. 

17. Podjęcie uchwały uchylającej w części Uchwałę Nr XXVIII/298/12 Rady Miejskiej   

w Trzebnicy z dnia 29 października 2012 roku w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Raszów, 

zmienioną Uchwałą XLVIII/584/14 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 28 lipca  

2014 r. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/37/19 Rady Miejskiej 

w Trzebnicy z dnia 21 stycznia 2019 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Trzebnicy i ustalenia składu osobowego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 18 grudnia 2018 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Trzebnicy i ustalenia ich składów osobowych. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/37/19 Rady Miejskiej 

w Trzebnicy z dnia 21 stycznia 2019 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Trzebnicy i ustalenia składu osobowego. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników. 

23. Interpelacje i zapytania. 

24. Wolne wnioski. 

25. Komunikaty.  

26. Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej. 
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Radny Zbigniew Kuźma zwrócił uwagę na brak transmisji sesji. Powiedział, że sesje powinny 

być transmitowane, aby spełniały wymóg transparentności i jawności. 

Przewodniczący poddał porządek obrad wraz ze zmianami pod głosowanie: „ za” – 12, 

„przeciw” – 0, „wstrzymało się od głosu” – 5. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad 4 

Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami.  

Burmistrz przedstawił następującą informację cyt.: „Ostatnia Sesja Rady Miejskiej                        

w Trzebnicy odbyła się  27 czerwca 2019 roku i od tej daty podjęto zarządzenia  

w następujących sprawach:                                

1. Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury  

i Sportu z siedzibą w Trzebnicy za rok 2018, 

2. Zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok. 

3. Rezygnacji z wykonania prawa pierwokupu nieruchomości położonej w Trzebnicy 

przy ul. Truskawkowej 22. 

4. Rezygnacji z wykonania prawa pierwokupu nieruchomości położonej w Trzebnicy, 

oznaczonej, jako działka nr 7.  

5. Rezygnacji z wykonania pierwokupu nieruchomości położonej w miejscowości 

Skarszyn, oznaczonej, jako działka nr 152/9. 

6. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: „ Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie 

Gminy Trzebnica. Zadanie: Zespół Szkół w Ujeźdźcu Wielkim”. 

7. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: ,,Modernizacja toalet w Szkole Podstawowej Nr 3 w Trzebnicy”. 

8. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: ,,Budowa boiska wielofunkcyjnego w miejscowości Taczów Wielki”. 

9. Powołania komisji rekrutacyjnej do przeprowadzenia rekrutacji dzieci do Gminnych 

Klubów Dziecięcych w miejscowościach: Księginice, Ligota, Kuźniczysko na rok 

szkolny 2019/2020. 

10. Zasad rekrutacji dzieci do Gminnych Klubów Dziecięcych w miejscowościach: 

Księginice, Ligota oraz Kuźniczysko na rok szkolny 2019/2020. 

11. Powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczycieli ubiegających się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

12. Rezygnacji z wykonania prawa pierwokupu nieruchomości położonej w Księginicach 

przy ul. Stawowej, jako działka nr 93/21. 

13. Rezygnacji z wykonania prawa pierwokupu nieruchomości położonej w Skarszynie, 

jako działka nr 143/20.  

14. Ustalenia terminu składania wniosków o udzielenie pomocy finansowej uczniom na 

zakup podręczników i materiałów edukacyjnych, objętych Rządowym programem 

pomocy uczniom w 2019 r. – „Wyprawka szkolna”. 

15. Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 w Trzebnicy. 

16. Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej w Ujeźdźcu 

Wielkim. 

17. Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej w Boleścinie. 

18. Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej w Kuźniczysku. 

19. Powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 w Trzebnicy. 
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20. Informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Trzebnica oraz o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej. 

21. Wprowadzenia na terenie Gminy Trzebnica pierwszego stopnia alarmowego (stopień 

ALFA) oraz pierwszego stopnia alarmowego. 

22. Powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: „Przebudowa drogi gminnej Koczurki – Jaźwiny”. 

23. Szczegółowych zasad, trybu i terminów opracowania materiałów do projektu budżetu 

Gminy Trzebnica na rok 2020. 

24. powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego w celu realizacji 

zadania pn.: ,,Przebudowa drogi gminnej między miejscowościami Cerekwica  

i Masłów w Gminie Trzebnica”. 

25. Powołania koordynatora gminnego oraz operatorów informatycznych obsługi 

obwodowych komisji wyborczych do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej i do Senatu 

Rzeczpospolitej Polskiej 2019 r. 

Prowadzący zapytał radnych czy mają pytania. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy inwestycja przy ul. Obornickiej została odebrana przez 

nadzór budowlany.  

Przewodniczący Mateusz Stanisz powiedział, że należy zadawać pytania do sprawozdania. 

Pytań do tego punktu nie było. 

 

Ad 5  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do biura Rady nie wpłynęły żadne uwagi do 

protokołu. 

Głosowanie: protokół z VIII sesji „ za” – 11, „przeciw” – 5, „wstrzymało się od głosu” – 1, 

„nie głosowało”  - 0. Protokół został przyjęty.  

Ad 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Trzebnica 

na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz poinformował, że w związku  

z tym, iż na poprzedniej sesji zostały przyjęte zmiany do Statutu Gminy Trzebnica (punkt 

odnośnie głosowania) a jeszcze nie ma głosowania elektronicznego, głosowanie odbędzie się 

imiennie. Radny po wyczytaniu będzie mówił czy jest za, przeciw czy się wstrzymuje od 

głosu. Dodał, że do momentu zainstalowania systemu elektronicznego tak będą odbywały się 

obrady. Następnie oddał głos Skarbnik Barbarze Krokowskiej. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że w autopoprawce zmiany w wykazie 

przedsięwzięć dotyczą dwóch inwestycji. Jest to budowa parkingu przy ul. Wałowej  

w Trzebnicy oraz budowa centrum przesiadkowego. Następuje zmniejszenie środków  

w związku z tym, że te inwestycje zostały zakończone, do wartości osiągniętych w procesie 

inwestycyjnym w roku 2019. Dodatkowo dokonano zmiany po stronie dochodów i wydatków 

w załączniku nr 1. Zmiany te wynikają z tego, że wpłynęła dotacja celowa z tytułu 500+. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o zadanie „Rewitalizacja Gminy Trzebnica poprzez 

utworzenie galerii wystawienniczej” w punkcie 11.22 na rok 2019 wskazano limit  



5 
 

2 662 000 zł, a łącznie nakłady finansowe wynoszą ponad 3 000 000 zł, czy te środki zostały 

wydane w latach poprzednich. 

Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, że tak. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o pkt. 1.3.28 „Zagospodarowanie terenu boiska przy  

ul. Czereśniowej”. Czy kwota 290 000 zł została wydana w poprzednim roku? 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że jeżeli nie ma wskazanych w roku bieżącym  

i latach następnych kwot wydatków to dotyczy to lat poprzednich. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy radni mogą zobaczyć faktury dotyczące kwoty 

290 000 zł. 

Skarbnik Barbara Krokowska powiedziała, że radni otrzymali niedawno sprawozdanie  

z realizacji budżetu za rok 2018 oraz sprawozdanie z realizacji wydatków za półrocze, tam są 

wszystkie informacje zawarte. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że pierwsza łopata na tym terenie została wbita                   

w maju, skąd, więc taka kwota. 

Skarbnik Barbara Krokowska odesłała radnego do uchwały o wykazie wydatków 

niewygasających. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o punkt 1.3.2.12 „Budowa hali widowiskowo – 

sportowej”, w kwocie ogólnej wskazano 20 385 000 zł, a w rozbiciu na poszczególne lata 

kwota zobowiązań będzie wynosiła 19 667 000 zł. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że ta inwestycja jest realizowana od 2016 r. do 

2031 r. 

Radny Mirosław Marzec przypomniał, iż na Komisji poprosił o podanie kwoty, jaką 

zainkasowała firma Krzak na inwestycję przy ul. Wałowej. 

Skarbnik Barbara Krokowska powiedziała, że pytanie dotyczyło wydatków roku 2019  

i te wydatki wyniosły 61 676, 41 zł. 

Radny Zbigniew Kuźma zwrócił uwagę na kwotę długu w pozycji 6, na poprzedniej sesji była 

podana kwota 77 000 000 zł teraz jest 82 000 000 zł. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że jeżeli emitowane są obligacje to wzrasta dług.  

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

11 radnych, przeciwko głosowało 5 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała nr IX/89/19 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebnica na rok 2019 i lata następne wraz z autopoprawką, została podjęta.  

Ad 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok wraz  

z autopoprawką. 

Przewodniczący poprosił Skarbnik o omówienie autopoprawki. 

Barbara Krokowska powiedziała, że w autopoprawce ulega zmianie § 3, w którym zmianie 

ulegają dochody oraz wydatki. Wynika to z faktu wprowadzenia zarządzeniem dotacji oraz 

wprowadzenia zmian, a mianowicie zwiększenia dochodów po stronie Gminy  

o 40 000 zł z tytułu wpływów z najmów i dzierżawy oraz zmiany w planie wydatków, które 

dotyczą wniosków sołtysów o zmiany w zakresie funduszu sołeckiego. Są zmiany również 

zawnioskowane przez Ośrodek Pomocy Społecznej oraz zmiany dotyczące wydatków 
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majątkowych. Zwiększono środki na budowę chodnika w Domanowicach, na budowę 

energooszczędnego oświetlenia drogowego na obszarze Gminy Trzebnica. Ponieważ nie 

zostały zakończone poszczególne inwestycje dokonano zmniejszenia środków na drogę 

Komorówko – Brzyków, modernizację instalacji elektrycznej Urzędu, budowę parkingu  

na ul. Wałowej, budowę centrum przesiadkowego na ul. Kolejowej oraz modernizację  

i budowę oświetlenia płyty boiska. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, co jest powodem zdjęcia kwoty 635 926 zł z działu 600, 

§ 62.57. 

Skarbnik Barbara Krokowska wyjaśniła, że w związku z trwającymi postepowaniami 

wyjaśniającymi i ustaleniem pewnych procedur, w tym roku nie wpłynie do budżetu gminy 

dotacja celowa wynikająca z budowy ścieżek rowerowych. Zmiana została wprowadzona 

i został urealniony budżet. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał o dział 900 § 62.57 – Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska.    

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że dotyczy to tego samego zadania. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, co jest powodem, że ta kwota została wycofana. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że radny Mirosław Marzec 

poinformował Urząd Marszałkowski o nieprawidłowościach w jego ocenie przy budowie 

ścieżki rowerowej, prawdopodobnie zawnioskował o przeprowadzenie kontroli. Urząd 

Marszałkowski, co jest normalną praktyka w takiej sytuacji zarządził kontrolę i do czasu 

wyjaśnienia wątpliwości wstrzymuje wypłatę środków. Ścieżka, która została wybudowana 

została zatwierdzona przez Starostwo Powiatowe w Trzebnicy, projekt uzgodniony był  

z wszystkimi instytucjami, którymi należało. Ścieżka została zrobiona zgodnie z projektem. 

Obecnie zmieniły się przepisy i należy urealnić ścieżkę do nowych przepisów.  

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że nadzór budowlany wskazał gdzie są błędy, obecnie 

ścieżki nie są dopuszczone do ruchu. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że etap projektowania  

i realizacji to kilka lat, przepisy się zmieniają. Ścieżka była zrobiona zgodnie z projektem. 

Radny Zbigniew Kuźma zapytał czy jest realna szansa na odzyskanie tych środków.  

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że projekt jest dostosowywany do 

nowych przepisów, Gmina będzie chciała uzyskać od Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego nowe pozwolenie na użytkowanie i wtedy Urząd Marszałkowski te środki 

zwróci. 

Radny Zbigniew Kuźma zapytał o wzrost o ponad 1 000 000 zł w pozycji: Podatki 

dochodowe od osób prawnych. 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że wpływem takich środków do budżetu. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała czy hala widowiskowo – sportowa jest 

ostatecznie rozliczona. 

Skarbnik Barbara Krokowska odpowiedziała, że trwają jeszcze prace i w związku z tym nie 

jest ostatecznie rozliczona. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała czy są już wyłonieni projektanci do wykonania 

projektów zastępczych ścieżki rowerowej oraz hali widowiskowo – sportowej. Jeżeli nie  

to, w jakim trybie będą wyłonieni i jaka kwota będzie przeznaczona na te projekty. 
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Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima poinformował, że projekty zastępcze robią 

projektanci, którzy projektowali. Projekt zastępczy na halę został już złożony. Projekt 

zastępczy ścieżek rowerowych wyniesie około 100 000 zł. Projektant hali nie wystąpił jeszcze 

o zwrot kosztów. Warto ponieść te koszty, aby odzyskać dotację około 5 000 000 zł. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

11 radnych, przeciwko głosowało 5 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała nr IX/90/19 w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2019 rok wraz 

z autopoprawką, została podjęta.  

 

Ad 8  

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji Gminy Trzebnica oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodniczący oddał głos Barbarze Krokowskiej. Skarbnik poprosiła o wykreślenie w § 1 

pkt 2 słów: inwestorów krajowych i zagranicznych w liczbie mniejszej niż 150 osób i zamiast 

tego wprowadzenie słów: zostanie skierowane do jednego adresata. Poprosiła również  

o wykreślenie punktu 4 i zanumerowanie punktu 5 jako 4. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Zbigniew Kuźma zapytał, co będzie finansowane z tych obligacji. Kto będzie 

emitentem obsługującym emisje, czy była prowadzona analiza innego, tańszego pozyskania 

kapitału, z jakich dochodów gmina pokryje wykup czy umorzenie obligacji? 

Skarbnik Barbara Krokowska odparła, że zawsze jest robiona analiza kosztów pozyskania 

kapitału, jest to nadal najtańsza forma. Spłata będzie ze środków własnych. Emisja zgodnie  

z ustawą może być przeznaczona na pokrycie deficytu, który wynosi 4 350 958, 64 zł. 

Pozostała kwota pokrywać będzie inwestycje. Na tym etapie trudno stwierdzić, kto będzie 

emitentem. Oferta jest kierowana do pięciu, sześciu podmiotów. Ten bank, który złoży 

najtańszą ofertę z tym zostanie podpisana umowa dotycząca emisji. 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał, jaka kwota proporcjonalnie zostanie przeznaczona na 

spłatę zobowiązań, a jaka na inwestycje. Jakie jest przewidywane oprocentowanie, wysokość 

marży. 

Skarbnik Barbara Krokowska poinformowała, że pokrywany jest deficyt, który wynika  

z nierównowagi między dochodami a wydatkami. Wynika to z realizacji zadań 

inwestycyjnych. Dodała, że na tym etapie trudno przewidzieć, kto będzie emitentem oraz 

jakie będą wielkości. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

11 radnych, przeciwko głosowało 5 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała nr IX/91/19 w sprawie emisji obligacji Gminy Trzebnica oraz określenia zasad 

ich zbywania, nabywania i wykupu, została podjęta. 
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Ad 9  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/48/19 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 

w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica oraz dodatkowej opłaty za 

wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 

dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica. 

 

Radni nie wzięli udziału w dyskusji. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała nr IX/92/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr V/48/19 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 12 marca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt 

dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica oraz dodatkowej opłaty 

za wydłużony wymiar opieki nad dzieckiem i maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka w Gminnych Klubach Dziecięcych w Gminie Trzebnica, została 

podjęta.  

 

Ad 10  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XI/107/11 Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 7 lipca 2011 r. w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie przez operatora 

i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych lub dworców, których właścicielem albo 

zarządzającym jest Gmina Trzebnica. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy decyzja była konsultowana z przewoźnikami.  

W okresie zimowym i jesiennym będzie ciężko wjechać i wyjechać przewoźnikom z dworca 

autobusowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz odpowiedział, że na komisji Pan Burmistrz 

wyjaśnił, że podjazd będzie dostosowywany pod przewoźników tak, aby umożliwić im 

korzystanie z dworca. Obniżenie stawki jest to forma zachęty, od listopada 80% ruchu będzie 

funkcjonowało na dworcu, jest to ustalone z przewoźnikami. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

17 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Uchwała nr IX/93/19 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/107/11 Rady Miejskiej 

w Trzebnicy z dnia 7 lipca 2011 r. w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie przez 

operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych lub dworców, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Trzebnica, została podjęta.  
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Ad 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Trzebnicka Rodzina 3+” wraz 

 z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poinformował, że autopoprawką jest 

wprowadzona zmiana nazwy instytucji, która udziela zniżek. W pierwszej wersji było 

Trzebnickie Centrum Kultury i Sportu a funkcjonuje pod nazwą Gminne Centrum Kultury  

i Sportu. 

Nikt z radnych nie wziął udziału w dyskusji. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

17 radnych, przeciwko głosowało 0 radny, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IX/94/19 w sprawie przyjęcia Programu „Trzebnicka Rodzina 3+” wraz 

 z autopoprawką, została podjęta.  

 

Ad 12  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu umarzania, odraczania 

lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Trzebnica lub jej jednostkom podległym, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organu i osób do tego uprawnionych. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Mirosław Marzec zapytał, dlaczego ulgi udzielane są jednoosobowo przez Burmistrza 

Gminy Trzebnica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz powiedział, że jest to wyłączna 

kompetencja Burmistrza. 

Radny Mirosław Marzec powiedział, że jest to niesprawiedliwe, aby Pan Burmistrz 

jednoosobowo decydował o udzielaniu zniżek. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że ustawa wyraźnie mówi, iż osoba 

kompetentną do umarzania jest Burmistrz, który ponosi pełna odpowiedzialność za decyzje. 

Jest cała procedura przewidziana w tym trybie. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska powiedziała, że § 5 i § 8 mogą stanowić pole do nadużyć. 

Radny Paweł Wolski powiedział, że nie jest to nowa uchwała tylko zmienia się parę jej 

punktów. Ustawa zobowiązuje do takich działań, nie ma możliwości żeby Rada  

te kompetencje sobie przypisywała. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima dodał, że są to decyzje trudne obarczone 

ryzykiem, ale są to kompetencje Burmistrza, Wójta, Prezydenta. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Salę obrad opuściła Skarbnik Barbara Krokowska. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

11 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 6 radnych. 
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Uchwała nr IX/95/19 w sprawie określenia szczegółowych zasad i trybu umarzania, 

odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny przypadających Gminie Trzebnica lub jej jednostkom podległym, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób do tego uprawnionych, została 

podjęta.  

 

Ad 13  

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Będkowo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że projekt uchwały uzyskał pozytywna opinię 

komisji. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że około pół roku temu była zmiana planu na 

sąsiedniej działce, jest to generowanie niepotrzebnych kosztów. Czy nie powinno być to ujęte 

w jednym planie zagospodarowania przestrzennego? 

Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek odpowiedziała, że nie można dołożyć do 

planu, bo plan został już uchwalony. Planowanie polega na tym, że uchwalany jest plan,  

a za chwilę rodzą się potrzeby takie, które wymagają zmiany. W momencie tworzenia planu 

nie było takiego zamierzenia inwestycyjnego. Jest to uchwała intencyjna, przypuszczalny 

koszt to około 20 000 zł. 

Radny Mirosław Marzec zapytał czy w Będkowie został zabezpieczony teren pod budowę 

świetlicy. 

Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek odparła, że w planie na pewno tereny na 

cele publiczne są zabezpieczone. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała nr IX/96/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Będkowo, została podjęta.  

Ad 14  

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Uchwały  

Nr XII/141/15 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 23 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu miasta  

w rejonie ulic: Obornickiej, Spokojnej, Przemysłowej, Ogrodowej, Mostowej  

i Wrocławskiej w Trzebnicy, zmienionej Uchwałą Nr XLI/469/18 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 4 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w rejonie ulic: Obornickiej, Spokojnej, 

Przemysłowej, Ogrodowej, Mostowej i Wrocławskiej w Trzebnicy -  

w obrębie ulicy Bolesława Chrobrego. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 
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Radny Mirosław Marzec zapytał, kto złożył wniosek. 

Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek wyjaśniła, że mieszkańcy, którzy będą się 

tam budować złożyli wniosek żeby część wąwozu przeznaczyć pod ciąg pieszo-jezdny. 

Koszty nie będą za duże, jest to zmiana kosmetyczna. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

15 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nr IX/97/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Uchwały  

Nr XII/141/15 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 23 grudnia 2015 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu miasta  

w rejonie ulic: Obornickiej, Spokojnej, Przemysłowej, Ogrodowej, Mostowej  

i Wrocławskiej w Trzebnicy, zmienionej Uchwałą Nr XLI/469/18 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 4 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów w rejonie ulic: Obornickiej, Spokojnej, 

Przemysłowej, Ogrodowej, Mostowej i Wrocławskiej w Trzebnicy -  

w obrębie ulicy Bolesława Chrobrego, została podjęta.  

 

Ad 15  

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Trzebnicy w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzebnica. 

Przewodniczący oddał głos Naczelnik Wydziału Architektury. Joanna Bębenek wyjaśniła,  

że jest to uchwała porządkująca. Te uchwały intencyjne zostały podjęte w 2013, 2014 r. Do 

dnia dzisiejszego nie zostały zainicjowane do procedury.  

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Zbigniew Kuźma powiedział, że jeżeli uchwały zostaną zdjęte, będzie tam teren, który 

nie ma przeznaczenia. 

Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek odpowiedziała, że są to uchwały 

intencyjne, które niczego nie wniosły. Teren taki, jaki był taki zostanie. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

12 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 5 radnych. 

Uchwała nr IX/98/19 w sprawie uchylenia uchwał Rady Miejskiej w Trzebnicy w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego oraz zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Trzebnica, została podjęta.  
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Ad 16  

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzebnica w rejonie ul. Zielonego 

Dębu w Trzebnicy. 

 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radny Krzysztof Śmiertka zapytał czy wybudowanie środowiskowego ośrodka samopomocy 

nie powinno być skonsultowane z mieszkańcami. Skąd pomysł na umieszczenie takiego 

ośrodka w tym miejscu. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima odpowiedział, że jest to uchwała intencyjna,  

o niczym nie przesądza. Jeżeli byłaby decyzja o budowie takiego ośrodka to będą 

przeprowadzone konsultacje społeczne. 

Radny Krzysztof Śmiertka dodał, że mieszkańcy są zaniepokojeni, istnieje tam osiedle 

domów wielorodzinnych. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że jeżeli ośrodek powstanie to nie 

będzie to ośrodek zamknięty, tylko zakład leczniczy jak przychodnia zdrowia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz powiedział, że w tego typu 

placówkach dokonuje się socjalizacji, ułatwia się ludziom funkcjonowanie w społeczeństwie. 

To nie są zakłady psychiatryczne. 

Radny Zbigniew Kuźma powiedział, że powstaje tam osiedle domów jednorodzinnych, 

wpłynie to na komfort życia i wartość nieruchomości może być zachwiana. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz odpowiedział, że smutne jest 

to, co radny mówi. Osoby z problemami psychicznymi funkcjonują w społeczeństwie. 

Radny Zbigniew Kuźma odparł, że nie powiedział, aby osoby, które są przez los dotknięte 

spychać na margines. 

Radny Paweł Wolski powiedział, że należy skupić się na pomocy osobom, które maja 

problemy, a nie komfortem osób, które nie chcą oglądać osób upośledzonych. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska odpowiedziała, że mieszkańcy są zaniepokojeni, a należy 

myśleć o tych, którzy już tu są. Dodała, że jak najbardziej jest za środowiskowym domem 

samopomocy. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima wyjaśnił, że tak jak mówił wcześniej będzie  

to ośrodek na wzór przychodni. Dzisiaj w świecie tak pędzącym należy o takich rzeczach 

myśleć. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

11 radnych, przeciwko głosowało 3 radnych, wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała nr IX/99/19 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Trzebnica                      

w rejonie ul. Zielonego Dębu w Trzebnicy, została podjęta.  

 

Ad 17  

Podjęcie uchwały uchylającej w części Uchwałę Nr XXVIII/298/12 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 29 października 2012 roku w sprawie przystąpienia  
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do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Raszów, 

zmienioną Uchwałą XLVIII/584/14 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 28 lipca  

2014 r. 

Prowadzący otworzył dyskusję: 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała, o jakie grunty chodzi, do kogo należą, która  

to klasa. 

Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek odpowiedziała, że jest to cały obszar 

Raszowa. W większości w Raszowie jest klasa gruntu III. 

Więcej pytań nie było. 

Prowadzący zamknął dyskusję. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

13 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 4 radnych. 

Uchwała nr IX/100/19 uchylająca w części Uchwałę Nr XXVIII/298/12 Rady Miejskiej  

w Trzebnicy z dnia 29 października 2012 roku w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Raszów, 

zmienioną Uchwałą XLVIII/584/14 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 28 lipca  

2014 r., została podjęta.  

 

Ad 18  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/37/19 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 

21 stycznia 2019 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzebnicy 

i ustalenia składu osobowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz powiedział, że skreślenie  

ze składu Komisji Rewizyjnej następuje na wniosek radnej Małgorzaty Lecyk. 

Pytań nie było. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

17 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IX/101/19 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/37/19 Rady Miejskiej 

w Trzebnicy z dnia 21 stycznia 2019 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Trzebnicy i ustalenia składu osobowego, została podjęta.  

 

Ad 19  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 

18 grudnia 2018 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

i ustalenia ich składów osobowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz powiedział, że radny Krzysztof 

Śmiertka złożył rezygnację z zasiadania w Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Pytań nie było. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

17 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. Uchwała  

nr IX/102/19 w sprawie zmiany uchwały Nr II/8/18 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 

18 grudnia 2018 roku w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

i ustalenia ich składów osobowych, została podjęta.  
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Salę obrad opuściła Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek 

 

Ad 20  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/37/19 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 

21 stycznia 2019 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzebnicy 

i ustalenia składu osobowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poinformował, że w związku z tym,  

że radna Małgorzata Lecyk złożyła rezygnację z zasiadania w Komisji Rewizyjnej, 

ustawodawca nakłada na Radzie Miejskiej w Trzebnicy obowiązek powołania osoby  

z każdego Klubu zasiadającego w Radzie. W związku z tym zapytał przewodniczącą Klubu 

Koalicji Obywatelskiej Renatę Bujak – Ziółkowską czy posiadają swojego kandydata  

do zasiadania w Komisji Rewizyjnej. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska podała kandydaturę radnego Krzysztofa Śmiertki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz zapytał radnego Śmiertkę czy wyraża 

zgodę. 

Radny Krzysztof Śmiertka wyraził zgodę na zasiadanie w Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poprosił radnych o wpisanie do projektu 

uchwały nazwisko Krzysztofa Śmiertki. 

 

Zapytał radnych czy maja pytania. Pytań nie było. Następnie przeszedł do głosowania. 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 6 

radnych, przeciwko głosowało 11 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poinformował, że przy 11 głosach przeciw 

kandydatura radnego Śmiertki nie uzyskała akceptacji Rady Miejskiej w Trzebnicy. Zapytał 

ponownie radną Renatę Bujak – Ziółkowską czy wskaże kolejnego kandydata. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska poinformowała, że Przewodniczący Rady Miejskiej 

przekroczył uprawnienia nie przyjmując rezygnacji radnej Małgorzaty Lecyk, jak również 

występując w imieniu całej Rady bez informowania tejże Rady, że Wojewoda Dolnośląski 

powiedział, iż nie ma podstaw prawnych wskazujących na konieczność przyjęcia przez Radę 

rezygnacji, którą złożyła radna. Następnie powołała się na pismo Wojewody Dolnośląskiego  

z dnia 23 lipca 2019 r., z którego wynika, że nie ma konieczności przyjmowania przez Radę 

rezygnacji radnej wchodzącej w skład Komisji Rewizyjnej. W piśmie Wojewoda wyjaśnił,  

że zagłosowanie przez Radę Miejską przeciwko uzupełnieniu składu Komisji, wskazanego 

przez Klub radnych kandydata, nie może stanowić uzasadnienia dla funkcjonowania Komisji 

Rewizyjnej. Radna Bujak – Ziółkowska dodała, że taka sytuacja jest od kilku miesięcy. 

Poinformowała również o odpowiedzi Przewodniczącego Rady Miejskiej do Wojewody 

Dolnośląskiego, w którym pisze, że uczyni zadość obowiązkowi dostosowania składu 

Komisji Rewizyjnej w terminie niezwłocznym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz wyjaśnił, że jest reprezentantem Rady 

Miejskiej na zewnątrz. Poinformował, że pismo Wojewody skierowane było do niego 

i w związku z tym udzielił odpowiedzi, że przyjmuje stanowisko Wojewody i zostanie  

ta sytuacja załatwiona podczas najbliższej sesji, co starał się w dniu dzisiejszym uczynić.  

To, że radny Krzysztof Śmiertka nie uzyskał zaufania radnych Rady Miejskiej to jest decyzją 
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Rady. W związku z tym kontynuując obowiązek ustawowy zapytał ponownie Klub Koalicji 

Obywatelskiej czy przedstawi inną kandydaturę do Komisji Rewizyjnej. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska oznajmiła, że Krzysztof Śmiertka jest jedynym 

kandydatem Klubu Koalicji Obywatelskiej na członka Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz powiedział, że Wojewoda w piśmie 

zaznaczył, iż powołanie Komisji Rewizyjnej powinno wynikać ze starań całej Rady Miejskiej 

i z kompromisowych działań również Klubów opozycyjnych. Dodał, że Klub Koalicji 

Obywatelskiej posiada pięciu członków i nic nie stoi na przeszkodzie, aby podać taką 

kandydaturę, która uzyska akceptację całej Rady. W związku z tym, że Klub Koalicji 

Obywatelskiej nie zgłosił innych kandydatur, uchwała nie został podjęta. 

 

Ad 21  

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz powiedział, że zanim nastąpi przedstawienie 

kandydatur z poszczególnych Klubów chciałby ustalić ilość osób zasiadających w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Zaproponował liczbę osób 6. Zapytał czy jest ktoś przeciw. 

Radny Zbigniew Kuźma zaproponował liczbę osób 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz zapytał czy są jeszcze wnioski odnośnie 

osób. Ponieważ nie było. Przeszedł do głosowania pierwszego z kolejności wniosków liczbę 

osób 6, dodając, że jeżeli ten wniosek zostanie przyjęty, kolejny wniosek będzie bezzasadny. 

Głosowanie za powołaniem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w liczbie 6 osób:  

w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za głosowało 11 radnych, przeciwko głosowało 6 

radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska postanowiła, że będzie to 6 osób, 

poprosił o wpisanie do projektu uchwały taką liczbę. Następnie przeszedł do przedstawiania 

kandydatur do zasiadania w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W imieniu Klubu radnych 

Marka Długozimy zaproponował kandydatury Mateusza Kempy, Lecha Taraszczuka, Artura 

Gajowego, Marka Paszkota. 

Kandydaci wyrazili zgodę na zasiadanie w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poprosił przedstawicieli Klubów Koalicji 

Obywatelskiej oraz Prawa i Sprawiedliwości o przedstawienie swoich kandydatur. 

Radny Zbigniew Kuźma w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zaproponował 

kandydaturę radnego Janusza Szydłowskiego, następnie przekazał Przewodniczącemu Rady 

Miejskiej pisemną zgodę radnego Janusza Szydłowskiego (w związku z nieobecnością na 

dzisiejszym posiedzeniu) na zasiadanie w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zaproponowała kandydaturę radnego Mirosława Marca. 

Radny Mirosław Marzec wyraził zgodę na zasiadanie w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz przeszedł do głosowania nad każdym  

z kandydatów: 

1. Radny Mateusz Kempa – za głosowało 16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. 

2. Radny Lech Taraszczuk – za głosowało 16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. 
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3. Radny Artur Gajowy – za głosowało 16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. 

4. Radny Marek Paszkot - za głosowało 16 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, 

wstrzymał się od głosu 1 radny. 

5. Radny Janusz Szydłowski – za głosowało 6 radnych, przeciwko głosowało 11 radnych, 

wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

6. Radny Mirosław Marzec – za głosowało 6 radnych, przeciwko głosowało 11 radnych, 

wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz stwierdził, że kandydatury radnych: 

Mateusza Kempy, Lecha Taraszczuka, Artura Gajowego oraz Marka Paszkota uzyskały 

akceptację Rady Miejskiej natomiast kandydatury radnego Janusza Szydłowskiego oraz 

Mirosława Marca nie uzyskały akceptacji Rady Miejskiej. Zapytał przedstawicieli Klubów 

Koalicji Obywatelskiej oraz Prawa i Sprawiedliwości czy mają inne kandydatury. 

Przedstawiciele Klubów Koalicji Obywatelskiej oraz Prawa i Sprawiedliwości podtrzymali 

zaproponowane wcześniej kandydatury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poinformował, że dzisiaj zostanie przyjęta 

uchwała w niepełnym składzie, a na następnej sesji Rady Miejskiej skład osobowy będzie 

uzupełniany o przedstawicieli Klubów opozycyjnych. Poprosił o wpisanie do projektu 

uchwały osoby: Mateusz Kempa, Lech Taraszczuk, Artur Gajowy, Marek Paszkot. Następnie 

poinformował, że teraz nastąpi wybór Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W imieniu Klubu radnych Marka Długozimy zaproponował kandydaturę radnego Mateusza 

Kempę. 

Radny Mateusz Kempa wyraził zgodę. 

Przedstawiciele Klubów Koalicji Obywatelskiej oraz Prawa i Sprawiedliwości nie 

przedstawili kandydatów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz poprosił o wpisanie w projekcie uchwały 

nazwisko radnego Mateusza Kempy. Powiedział, że odbędzie się głosowanie projektu 

uchwały w wybranym składzie oraz z wybranym przewodniczącym. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

11 radnych, przeciwko głosowało 6 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IX/103/19 w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, została podjęta. 

 

Ad 22  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników. 

Przewodniczący poprosił przedstawicieli Klubów o zaproponowanie osób, które będą 

zasiadać w zespole. 

Salę obrad opuścił Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima. 

Radny Zbigniew Kuźma w imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości zaproponował radnego 

Artura Kanię. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska w imieniu Klubu Koalicji Obywatelskiej zgłosiła 

kandydaturę radnej Małgorzaty Lecyk. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz w imieniu Klubu radnych 

Marka Długozimy zaproponował radną Marię Ciepluch. 

Kandydaci wyrazili zgodę, radny Artur Kania złożył wcześniej pisemną zgodę. 

Przewodniczący zaproponował na stanowisko Przewodniczącego Zespołu ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników radną Małgorzatę Lecyk. Zapytał czy są inne opinie. Nikt z radnych 

nie zgłosił sprzeciwu. Prowadzący poprosił o wpisanie do projektu uchwały Małgorzatę 

Lecyk. 

 

Głosowanie nad uchwałą: w głosowaniu udział wzięło 17 radnych, za przyjęciem głosowało 

17 radnych, przeciwko głosowało 0 radnych, wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała nr IX/104/19 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów  

na ławników, została podjęta. 

 

Ad 23  

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodniczący Mateusz Stanisz poinformował, że do biura Rady wpłynęły trzy interpelacje 

radnego Śmiertki, które dotyczyły zagospodarowania terenu na potrzeby strefy sportowo – 

rekreacyjnej przy ul. Czereśniowej, inwestycji strefy aktywności sportowo – rekreacyjnej 

przy ul. Czereśniowej oraz rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 2 w Trzebnicy. 

Przewodniczący dodał, że zapytania do biura Rady nie wpłynęły. 

Na sale obrad wrócił Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima. 

Radna Renata Bujak – Ziółkowska zapytała, dlaczego często otrzymują odpowiedzi,  

że interpelacje nie spełniają wymogów formalno – prawnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz odpowiedział, że nie każde pismo jest 

interpelacją, żeby stanowiło interpelację musi spełniać wymogi formalno – prawne 

wynikające z ustawy. 

Radny Zbigniew Kuźma zapytał w imieniu radnego Artura Kani o uruchomienie komunikacji 

pomiędzy miejscowościami, którymi zlikwidowano połączenia. Dodał, że weszła taka ustawa 

rządowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mateusz Stanisz odpowiedział, że to nie ten punkt porządku 

obrad. 

Radny Krzysztof Śmiertka powiedział, że nie rozumie, dlaczego Przewodniczący wypowiada 

się za Pana Burmistrza. Korespondencja kierowana jest do Burmistrza  

za pośrednictwem Przewodniczącego. Zapytał, kiedy interpelacje będą publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Przewodniczący Mateusz Stanisz odparł, że nie odpowiada za Biuletyn Informacji Publicznej. 

Dodał, że jeżeli interpelacje będą składane zgodnie z wymogami Statutu Gminy Trzebnica  

to niezwłocznie będą przekazywane Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz Gminy Trzebnica Marek Długozima powiedział, że radny Śmiertka nie ma racji, 

ponieważ otrzymuje odpowiedzi na prawidłowo zadane, zgodnie ze statutem interpelacje. 

 

Ad 24  

Wolne wnioski. 
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Radni nie złożyli wniosków merytorycznych. 

 

 

Ad 25  

Komunikaty. 

Brak. 

 

Ad 26 

Zamknięcie IX sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został wyczerpany i słowami  

cyt. „zamykam obrady sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy”, dokonał zamknięcia IX sesji  

o godzinie 13:00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Adrianna Cendrowska 
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